Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 4-27-2018 - Week 27

- 1. 【2018-19 註冊】希望大家有個愉快的春假。新學年在即,我們會根據報名的情形,做為開班的 決定!請家長盡快上網報名,並繳交支票和Photo & Medical Release Form以完成報名手續!下面是報 名的網頁 https://goo.gl/98cUFu。也請家長邀約有興趣來參觀的家長們,與我們聯絡旁聽事宜。
- 2. 學校於本年度最後一天5/18舉辦園遊會;學校會準備食物義賣,希望每班能提供一個遊戲攤位 。因此徵求每班至少要有一位負責的家長協助老師,如有不清楚的家長請到辦公室洽詢。謝謝!
- 3. 福利社這星期五將賣「Krispy Kreme Donuts」。謝謝CFL1陳老師為大家準備。
- 1. We hope you had a nice Spring break! We will decide what classes to offer according to the registration of next school year. If you have not registered for the new school year, please use the following link to register online. Please print out the Medical & Photo Release Form and turn in with a \$600 check to the school office or mail both to 19901 Merribrook Dr. Saratoga, CA 95070. We welcome perspective parents and students to contact us to arrange an observation class. https://goo.gl/98cUFu
- 2. We will hold our annual school carnival on the last day of school, 5/18. The school will be in charge of food sale. We ask that each class to provide a game booth to join the fun event and have at least one coordinator to help the class teacher. Please contact the office if you have any questions.
- 3. This Friday, Snack Shack will sell Krispy Kreme donuts. Thanks to CFL1 teacher, Chen laoshi, for preparing them for us.